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Сьогодні відбулось засідання позачергової  ХХVIII сесії Шепетівської міської ради, участь
в якій взяли міський голова Михайло Полодюк і 23 депутати. На розгляд сесії було
винесено лиш один  проект рішення  - Про відмову від договору концесії та повернення
майна.

  

Позачергова сесія була скликана у зв'язку із неналежним виконанням ТОВ «Шепетівка
Енергоінвест» істотних умов договору концесії від 02 грудня 2011 року, а саме 
ненадання населенню міста послуг з теплопостачання відповідно до нормативів, норм,
стандартів, порядків і правил та невиконанням підприємством рішень виконавчого
комітету і зриву початку опалювального сезону в Шепетівці.

  

Нагадаємо, що третього листопада на площі імені Т.Шевченка відбулось Народне Віче, на
якому були оголошені результати засідання комісії техногенно-екологічної безпеки та
надзвичайних ситуацій при Хмельницькій облдержадміністрації. За результатами
засідання було прийнято рішення, аби Шепетівська міська рада розірвала концесійний
договір із ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» і повернула комплекс теплових мереж міста у
комунальну власність. Оскільки, протягом останніх днів в домівках шепетівчан не стало
тепло, то  міська рада мала усі законні підстави для прийняття такого рішення.

      

В ході засідання сесії депутати розглянули проект рішення та внесли поправки. Після
обговорення народні обранці підтримали рішення про відмову від договору концесії та
передачу комплексу теплових мереж у комунальну власність.
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